
Nagy Zsolt Béla rövid bemutatkozó életrajza a Biblia Szövetség titkári tisztsége betöltéséhez 

„Ezért tehát nem vagytok többé idegenek és jövevények, hanem polgártársai a szenteknek és háza népe 

Istennek.” Ef 2,19  

Nagy Zsolt vagyok, Istennek Jézus Krisztus által megváltott gyermeke. 44 éves, nős, öt gyermek 

édesapja. Családommal Fóton élek, és a Fót-Központi Református egyházközség tagjai vagyunk, ahol 

három ciklus óta presbiterként is szolgálok. Okleveles villamosmérnökként jelenleg egy magyar 

középvállalat egyik leányvállalatát vezetem ügyvezető igazgatói minőségben.  

A gyermekkorom sok nehézség között telt. Szüleim önpusztító életmódja miatt visszahúzódó, magába 

forduló gyermek voltam, és a tanulásba és a kötelességtudatba menekültem. Anyai oldalról kifejezetten 

ateista nevelést kaptam. Az apai nagymamám viszont hívő asszony volt, aki minden este imádkozott 

értem és a családunk minden tagjáért. Ő tanított imádkozni, és jelentős része volt abban, hogy hittanra 

járhattam. Isten létezése kisgyermek korom óta szilárd meggyőződésem volt, és a hittanórákon 

hallottakat nagy érdeklődéssel fogadtam, de a családi háttér miatti zárkózottságom okán nem tudtam 

közösségre találni, és idővel elmaradtam a gyülekezetből. Édesapám 13 éves koromban bekövetkezett 

halála fordított ismét nagy erővel Jézus felé. A konfirmációi előkészítőn ittam magamba minden 

információt, ami az Úrral volt kapcsolatos, és teljesen tudatosan tettem konfirmációi fogadalmat, 

azonban az ezt követő ifjúsági csendeshéten állt össze igazán a „kép”. Akkori lelkészünk, Végh Tamás 

igehirdetései nyomán itt értettem meg, miért jött Jézus, miért van szükségem nekem is személyes 

döntésre, miért szorulok megváltásra. Megértettem, miért nem elegendő az, hogy a környezetem 

kötelességtudó és engedelmes gyermeknek ismer, hogy a bűn ennek ellenére elválaszt Istentől, de Jézus 

Krisztus az Ő áldozata árán megbékéltetett az Atyával, minden bűnömért eleget tett, és ingyen 

kegyelemből az Ő országának részese lehetek már itt, ebben a földi életben is. Imádságban kértem 

bűnbocsánatot és helyeztem a kezébe az életemet. Hitre jutásomat még akkor a fenti igével pecsételte el 

az Úr, és így indított el az új életbe. 

Ő őrzött a diákévek alatt. Tőle kértem és kaptam hívő társat Eszter személyében. A találkozásunk 

körülményeit is Istentől elkészített csodaként tartjuk számon. Hálával emlékszem vissza arra, hogy már 

az ismerkedésünk alatt is mennyire felemelő volt közösen Igét olvasni és csendességet tartani. Az 

egyetemi évek alatt összeházasodtunk, majd a fóti gyülekezetbe tagozódtunk be. Az évek során 

különböző szolgálatokba állított bennünket az Úr. Bő tíz éve házaspárok közötti munkára hívott el, így 

lettünk tagjai a Bibliai Házassággondozó Szolgálatnak és szerkesztői a Biblia és Család magazinnak. 

Hálával tekintünk vissza a BHSz munkatársai között kezdetben Pálhegyi Feri bácsival, majd az ő 

hazaköltözése után nélküle végzett szolgálatokra és azokra a csodákra, amelyeknek részesei lehettünk. 

A házaspárok felé való elhívásunkat az Úr azóta sem vonta vissza, mindennek ma is aktív tagjai 

vagyunk. 

Az évek során könnyebb és nehezebb időszakok váltakoztak az életünkben, de az elmúlt két évben 

különösen is nehéz iskolát járat velünk az Úr. Legkisebb kislányunk daganatos betegsége folytán olyan 

kérdésekkel kellett szembenéznünk, hogy mennyire tudunk megbízni őbenne, mit gondolunk az ima-

meghallgatásról, benne hiszünk-e, vagy a gyógyulásban. Jó az Úr, kegyelemmel és szeretettel vett körül 

bennünket, és hisszük, hogy ebből a fizikailag és lelkileg is megterhelő időszakból megerősödve fog 

kihozni minket. 

A legutóbbi időkben a Biblia Szövetségben végzendő szolgálatok felé terelt. Az ő akaratát keresve 

fogadtam el a jelöltséget a titkári megbízatásra. Megválasztásom esetén pedig segítségül hívásával 

szeretnék „hűséges követ” (Péld 13,17) lenni ezen a szolgálati területen. 


